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 Протокол 
 

Днес 16.11.2021г. от 13:30 часа се проведе заседание на Постоянната комисия по 

бюджет, финанси, образование, икономическо развитие, евроинтеграция, 

здравеопазване, култура, религия, социални дейности и международни връзки към ОбС 

Априлци.  

Присъстват: Пепа Колева - председател, Иван Якимов – секретар, Даниела 

Петкова, Младен Колев, Събчо Лалев, Тотю Ненов – членове 

Отсъства: Димитър Кокошаров 

Присъстват още –  Стелиян Нунев – Председател на ОбС Априлци, инж. 

Тихомир Кукенски – Кмет на община Априлци, Ваня Иванова – Секретар на община 

Априлци, Деница Николова, Начо Начев - общински съветници 

 

П. Колева: Уважаеми г-н Председател, уважаеми общински съветници, 

уважаеми г-н Кмет, уважаема администрация, откривам заседание на постоянната 

комисия по бюджет, финанси, образование, икономическо развитие, евроинтеграция, 

здравеопазване, култура, религия, социални дейности и международни връзки към ОбС 

Априлци. Присъстват 6 общински съветници. 

 

П. Колева: Представям Ви проекта за дневен ред:  

 

1. Предложение ДП-264/02.11.2021г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. №1305/04.10.2021г. от Даринка Георгиева 

Георгиева. 

 

П. Колева: Постъпило е едно ново предложение, Предложение ДП-

275/16.11.2021г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община Априлци, относно 

Приемане на програма за развитие на читалищната дейност на територията на община 

Априлци и общински културен календар за 2022г.  

 

 П. Колева: Имате ли други допълнения към дневния ред? Заповядайте г-н Нунев. 

 

 С. Нунев: Уважаеми общински съветници, уважаеми г-н Кмет, уважаема 

администрация, аз искам да вкараме една точка Други, за да ви запозная с налагащите 

се промени по Правилника за организацията и дейността на Общински съвет – 

Априлци, неговите комисии и взаимодействието му с общинска администрация за 

мандат 2019 – 2023г. 

 

 П. Колева: В режим на гласуване сме, Предложение ДП-275/16.11.2021г. от инж. 

Тихомир Кукенски – кмет на община Априлци, относно Приемане на програма за 

развитие на читалищната дейност на територията на община Априлци и общински 

културен календар за 2022г., да влезе в дневния ред като точка 2: 

 

  Гласували общо 6 общински съветници 

       6    „за” 

0 „против”  

0    „въздържали се” Приема се. 

 

 П. Колева: В режим на гласуване сме, предложението на г-н Нунев, като 

последна точка в дневния ред влезе Други: 
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  Гласували общо 6 общински съветници 

       6    „за” 

0 „против”  

0    „въздържали се” Приема се. 

  

 П. Колева: В режим на гласуване сме за така предложения Дневен ред с 

направените допълнения: 

 

  Гласували общо 6 общински съветници 

6  „за” 

0     „против”  

0     „въздържали се” Приема се. 

 

 С това гласуване комисията прие следния ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Предложение ДП-264/02.11.2021г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. №1305/04.10.2021г. от Даринка Георгиева 

Георгиева. 

 

2. Предложение ДП-275/16.11.2021г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Приемане на програма за развитие на читалищната дейност 

на територията на община Априлци и общински културен календар за 2022г. 

 

3. Други. 

 

 

ПО ПЪРВА ТОЧКА 

Предложение ДП-264/02.11.2021г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. №1305/04.10.2021г. от Даринка Георгиева Георгиева. 

 

 П. Колева: Давам думата на г-н Кукенски. 

  

 Инж. Т. Кукенски: Уважаеми г-н Председател, уважаеми общински съветници, 

уважаема администрация, предложението е относно Заявление с вх. №1305/04.10.2021г. 

от Даринка Георгиева Георгиева. То касае освобождаването от заплащане на такса за 

храна в училище на двете и деца. Предлагаме го всяка година. 

 

  П. Колева: Имате ли изказвания, въпроси, предложения?  Няма. В режим на 

гласуване сме, Предложение ДП-264/02.11.2021г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на 

община Априлци, относно Заявление с вх. №1305/04.10.2021г. от Даринка Георгиева 

Георгиева: 

 

            Гласували общо 6 общински съветници 

       6 „за” 

       0 „против”  

       0 „въздържали се” Приема се. 

 

 С това гласуване комисията подкрепи следния проект за решение: 

 

 На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация /ЗМСМА/, Общински съвет Априлци 
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РЕШИ: 
 

Освобождава от месечна такса за храна децата Тодор Даринов Георгиев и 

Геновева Даринова Георгиева в Средно училище „Васил Левски” - гр. Априлци, 

за периода от 01.11.2021 г. до края на учебната 2021/2022 г. 

 

 
ПО ВТОРА ТОЧКА 

Предложение ДП-275/16.11.2021г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Приемане на програма за развитие на читалищната дейност на 

територията на община Априлци и общински културен календар за 2022г. 

 

 П. Колева: Г-н Кукенски, заповядайте. 

 

 Инж. Т. Кукенски: Уважаеми г-н Председател, уважаеми общински съветници, 

предложението е относно Приемане на програма за развитие на читалищната дейност 

на територията на община Априлци и общински културен календар за 2022г. 

 Съгласно чл. 26 а, ал. 1 и ал. 2 от Закона за народните читалища, председателите 

на народните читалища на територията на съответната община, ежегодно в срок до 10 

ноември представят на кмета на общината предложения за своята дейност през 

следващата година. Кметът внася направените предложения в Общински съвет, който 

приема годишна програма за развитие на читалищната дейност в съответната година. 

 Предполагам, че доста от нещата няма да могат да се състоят, поради ковид 

мерките. 

 

 П. Колева: Имате ли изказвания, въпроси, предложения?  

 

 С. Нунев: Всички читалища ли са предали плановете си за дейността? 

 

 Инж. Т. Кукенски: Да. 

 

 П. Колева: Имате ли други изказвания, въпроси? Няма. В режим на гласуване 

сме, Предложение ДП-275/16.11.2021г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Приемане на програма за развитие на читалищната дейност на 

територията на община Априлци и общински културен календар за 2022г.: 

 

  Гласували общо 6 общински съветници 

       6 „за” 

       0 „против”  

       0 „въздържали се” Приема се. 

 

           С това гласуване комисията подкрепи следния проект за решение: 

На основание чл. 21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, във връзка с чл. 26 а, ал. 1 и ал. 2 

от Закона за народните читалища Общински съвет Априлци 

 
РЕШИ: 

 

Приема Програма за развитие на читалищната дейност на територията на 

община Априлци и общински културен календар за 2022 г. 
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ПО ТРЕТА ТОЧКА 

Други. 

 

 П. Колева: Г-н Нунев, заповядайте. 

  

 С. Нунев: Уважаеми общински съветници, уважаеми г-н Кмет, администрация, 

пристигна протест от Окръжна прокуратура - Ловеч, относно Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет, неговите комисии и взаимодействието 

му с общинската администрация. Като цяло се касае за Председателския съвет. Според 

тях ЗМСМА не допуска съществуването на такава структура, тъй като в самия закон са 

определени правилата и задълженията на кмета, на председателя на Общински съвет, 

на зам. председателя, но на такава структура не са вменени никакви правила, така че се 

считат за противозаконни. Подготвили сме проект, качили сме го на страницата на 

общината и ще го внесем за обсъждане на декемврийското заседание. 

 

 П. Колева: Имате ли изказвания, въпроси, предложения? Няма.    

 

 П. Колева: Поради изчерпване на Дневния ред, закривам заседанието!  
 

 

 

Председател 

Пепа Колева  

 

 

 

Протокол 

Красимира Коева 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


